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Protokoll 13-19 
Fört vid styrelsemöte på Scandic Väst, Gävle 
den 23 februari 2020 kl. 9.30 - 10.40. 
 
 
 
 
 
 
 
Närvarande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Frånvarande 
 
 
 
 

Elinore Selldén (ES), ordförande 
Urban Larsson (UL), vice ordf. 
Åsa Malkusson (ÅM), sekreterare 
Susanne Jonsson (SJ), kassör 
Annika Wickström (AW) 
Annsofi Wikström (AsW) 
Martin Hedberg (MH), adjungerad 
Peter Skog (PS), adjungerad 
 
Barbro Tägtström (BT), revisor 
Annsofie Carlson, juridisk rådg.  
David Floberg, valberedning 
 
Sven-Olov Borg (S-OB) 
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§ 1. Mötets öppnande. 

Ordföranden hälsar alla välkomna till dagens möte och förklarar detsamma 
öppnat.   
 
 

§ 2. Förslag till dagordning. 

Den föreslagna dagordningen godkändes. 
 
 

§ 3. Föregående protokoll. 

Protokoll 11-19 samt 12-19 godkändes och lades till handlingarna. 
 

 

§ 4. Kvarstående / pågående arbeten. 

 Inget kvarstående finns. ”Att göra-listan” är tom. 
 
 

§ 5. Ekonomisk redogörelse. 

Ekonomisk redogörelse delas ut vid mötet.  
 
Det är nu 1 klubb som inte betalat årsavgiften för 2019. Hur gå vidare? De har 
tävlande med ingen verksamhet på klubbnivå. 
SJ får uppdraget att ta kontakt med Kurre på SBF angående hur ärendet skall 
hanteras vidare. 
 
Inbetalat är lite tävlings- och träningstillstånd. Kostnader har varit för 
Prisutdelningen rally. 

 
 

§ 6. Inkommen post. 

Custom Car Club Orsa har begärt utträde ur SBF. 
 
Inbjudning till SISU 21/4 i Gävle inkommit. 
 
 

§ 7. Rapporter och uppkomna frågor. 

 a) Ungdomsgruppen/Idre. 
AW tagit kontakt med Hampus Juteryd (SBF) för planering. Ungdomarna vill ut 
på tävlingar under sommaren och presentera sina tankar. 
 
ES pratat med Micke i Älvdalen angående Enkel Bilsport. Även varit i kontakt 
med Örjan Eriksson på SBF. River Valley Racing har lämnat in ansökan om 
medlemskap i SBF. DF skall besikta deras bana inom kort. 
 
b) Rapporter från Sportgrensansvariga och rådgivare. 
Rally – DF 

Rallykommittén är mitt uppe i en informationskampanj då det på grund av 

vintern är dåligt med tävlingar för tillfället. De har haft möten i Gävle och Falun 

och skall kommande vecka till Hälsingland. 

 

Folkrace 

Urban Jonsson och David Floberg planerar A-B-utbildning i Folkrace första 

helgen i april. 



 c) Utandningsprov tävlingar. 

Kommande tävlingar att blåsa diskuteras. AW mailar ut lista under kvällen. 
Blåsning gjord i Falun på tävling i Radiostyrd Bilsport. Positiva kommentarer. 
Alla blåste 0.0. 
 

d) Arbetsbeskrivning. 
ES mailar ut arbetsbeskrivningen då den nu är färdigredigerad. 
 

e) Utbildningar på klubbnivå. 
AW och PS. Bra feedback från deltagarna. Många AHA-moment kommit upp. 
Diskuterade mycket om Fair Race. 
Önskar fortsätta med flera klubbar. Beslutas att AW och PS fortsätter arbetet. 
 

f) DOG-gruppen. 
Inget speciellt att rapportera. De har haft ett par möten. 
 

g) Funktionärspolicy hemsidan. 
Kunskapsuppdatering skall ske minst vart annat år enligt policy på hemsidan. 
Detta för att få ha uppdrag inom distriktet. Beslutet taget tidigare under året med 
uppdatering vart tredje år upphävs i och med detta och från nu hänvisas till 
policy med uppdatering vart annat år. 
 

h) Minnesgåva. 
Arne Sparr, mångårig SGA inom Folkrace samt domare har tyvärr gått bort. 
Beslutas att gåva till fond kommer att insättas. ES ordnar med detta. 
 

i) Vision 2025. 
Framtidens vision. 
 

j) Årsmöte 2020 (2021). 
Årsmötet 2021 kommer att hållas den 21/2 2021 i Hälsingland (preliminärt i 
Bollnäs). 
 

ES ordnat med tavlor, blommor och krukor till dagens årsmöte. 
 

k) Övriga ärenden / frågor. 
Inget att diskutera. 
 

§ 8. Miljö. 
Miljötillstånd för Hofors går ut i vår. ES har hänvisat till ny miljörådgivare Stina. 
 
 

§ 9. Protokoll Utskott. 
Inget att rapportera. 

 
 

§ 10. Nästa möte. 

Konstituerande mötet efter dagens årsmöte. 
 

 

§ 11. Mötets avslutande. 

Ordföranden tackar för dagens möte och tackar även för samarbetet under 
2019. Förklarar mötet avslutat kl. 10.40. 

 
Ordförande    Sekreterare 
 
   
 
Elinore Selldén   Åsa Malkusson 


